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Protokół Nr: RM.0002.9.2023.JP 

 

Nazwa sesji:  LXVIII sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie   

Data sesji:  20.07.2023 

Numer sesji:  RM.0002.9.2023.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala konferencyjna Miejskiej Biblioteki Publicznej  

- Hrubieszowskiego Centrum Dziedzictwa, ul.  

3 Maja 10 

Godzina rozpoczęcia:  13:00 

Godzina zakończenia:  13:19 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Andrzej Guz 

2. Leszek Tarnawski 

3. Czesława Nowak 

4. Leszek Kryszczuk 

5. Artur Danilczuk 

6. Zbigniew Lebiedowicz 

7. Wiesław Bańka 

8. Anna Naja 

9. Barbara Wierzchowska 

10. Danuta Kowalska 

11. Józef Bojarczuk 

12. Jan Szulakiewicz 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Burmistrz Miasta Marta Majewska, Zastępca 

Burmistrza Paweł Wojciechowski, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, naczelnicy wydziałów 

organizacyjnych Urzędu Miasta, dyrektorzy i kierownicy miejskich jednostek 

organizacyjnych oraz przewodniczący zarządów osiedli.    

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia LXVIII sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący 

Rady Miejskiej A. Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet. 

Poprosiła również zabierających głos o używanie mikrofonów lub podchodzenie do 

mównicy, o przestrzeganie przepisów RODO oraz o wyłączenie telefonów. 
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2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek 

Burmistrza Miasta oraz zapytała wnioskodawcę czy wnosi o zmianę zaproponowanego 

porządku obrad a wobec braku wniosku stwierdziła jego przyjęcie. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2023 

Burmistrz M. Majewska przedstawiła zmiany proponowane w projekcie uchwały 

podkreślając, ze są to wydatki inwestycyjne. Poinformowała, że głównym powodem zwołania 

sesji jest kwestia rozstrzygniętego przetargu na rozbudowę funkcji Hrubieszowskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji dodając, że zależy jej na tym, żeby mieszkańcy wiedzieli co jest 

przedmiotem  zmian budżetowych oraz czym są one spowodowane.  

Przypomniała, że trzykrotnie ogłaszane przetargi na rozbudowę HOSiR-u nie wyłoniły 

wykonawcy ponieważ żaden wykonawca nie złożył oferty oraz, ze wygasła promesa, która 

miasto otrzymało w ramach Polskiego Ładu.  

Poinformowała, że w efekcie podjętych działań ważność promesy została wydłużona. 

Pozwoliło to na ogłoszenie po raz czwarty przetargu w którym zakres zadań został 

zmodyfikowany poprzez wyłączenie z zadania budowy sportowego centrum hotelowego  

z powodu potężnego wzrostu cen materiałów budowlanych oraz kosztów usług. 

Podkreśliła, że zostaną zrealizowane wszystkie pozostałe zadania ujęte w projekcie: 

m.in. budowa boisk wielofunkcyjnych, w tym kartów tenisowych, budowa boiska z balonem, 

rozbudowa istniejącego skateparku i budowa pumptracka.  

Poinformowała, że czwarty przetarg został rozstrzygnięty pozytywnie, jednak z dwóch 

złożonych ofert niższa przekracza kwotę zabezpieczoną dotychczasowo w budżecie. Dodała, 

że promesa w ramach Polskiego Ładu opiewa na 14 300 000 zł.  

W związku z tym proponowane jest wpisanie tego zadania do uchwały oraz  

zabezpieczenie środków w celu umożliwienia podpisania umowy z wykonawcą i rozpoczęcia 

procesu projektowania i wykonania.  

Stwierdziła ponadto, że przetarg ogłoszony na remont bocznej ulicy Zamojskiej 

wykazał, że zabezpieczona kwota jest niewystarczająca ponieważ brakuje 30 000 zł do 

zrealizowania w pełni tego zadania w związku z czym proponowane jest przesunięcie 

środków w celu zakończenia tej inwestycji.      

 Scharakteryzowała również pozostałe wydatki inwestycyjne: zakup pieca 

konwekcyjno-parowego do kuchni w Miejskim Przedszkolu Nr 3 oraz unowocześnienie  

i wymianę elementów monitoringu w Szkole Podstawowej Nr 2. 
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Poinformowała także o wprowadzeniu do budżetu środków z darowizn, które  

wpłynęły na subkonto miasta na pomoc obywatelom Ukrainy podkreślając, że w najbliższym 

czasie na terenie miasta zostaną zorganizowane projekty skierowane do uchodźców, które 

zgodnie z przeznaczeniem zostaną sfinansowane z tych darowizn.   

Następnie Skarbnik M. Woźnica przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023 wraz z uzasadnieniem.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Skarbnik M. Woźnica przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Poprosiła 

radnych o niebranie pod uwagę pkt. 9.2.1.1, 9.4 oraz 9.4.1 objaśnień do zmian w WPF, które 

znalazły się w nich w wyniku błędu za który przeprosiła.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

5. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła LXVIII sesję o godz. 13:19. 

Materiał wideo z LXVIII sesji dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

             Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/ Janusz Policha                                                   /-/ Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 

 


